
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 11. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 2
Er det ikke mildest talt noget skidt, når hærchefen omtaler Forsvarets Whistleblowerord
ning som "Stikkerlinjen" som det skete i TV Avisen mandag den 4. oktober?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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